
Referat	fra	bestyrelsesmøde	den	8.	januar	2019	

1. Gennemgang	af	udviklingsplanen.	Der	revideres	og	tilføjes.	

(”Første	tiltag	i	udviklingsplanen	slettes”	og	erstattes	af	”projektplan	2019-21).	
Forslag	om	at	forskønnelsesudvalg	slås	sammen	med	aktivitetsudvalget.	
Der	oprettes	en	ekstra	gruppe	omkring	havkajakker.	Havkajakgruppe	tilføjes	udviklingsplanen.	
Der	ønskes	et	årshjul	med	aktiviteter	og	traditioner	i	byen	i	løbet	af	et	år.	Lægges	på	hjemmesiden	
og	i	velkomstfolder.	
Sponsorudvalget	ønskes	udvidet.	Består	p.t	af	Steen	og	Betta.	

2. Generalforsamling	
Hanne	havde	lavet	udkast	til	generalforsamling.	
Nydamselskabet	inviteres.	Betta	finder	ud	af,	om	de	kommer	med	et	indlæg.	
Repræsentanter	fra	Landdistriktsudvalget	inviteres.	De	kunne	evt.	komme	med	oplæg	til	idefasen.	
Udkast	til	tidsplan	er	lavet	ud	fra	de	foregående	års	tidsplan.	
Der	skal	være	et	opfølgende	møde	inden	generalforsamlingen	den	21.	feb.	
Dato	for	Generalforsamling	lægges	på	hjemmeside	og	facebook.	

3. Statusrapport	
Projektprupperne	laver	skema	med	projekter	–	disse	sendes	til	Betta.	

4. Økonomi	
P.t	har	vi	13.067	kr.	til	brug	i	Landsbylauget	+	lidt	ekstra	fra	diverse	salg	ved	arrangementer.	
Der	ønskes	en	særskilt	konto	til	havkajak	(omkring	havkajak	vil	der	blive	orienteret	mere	indgående	
ved	Generalforsamlingen)	

5. Evt.	
Faktura	med	a’	konto	beløb	på	havkajakker	skal	betales	15.	januar	2019	(18.000	kr)	
Angela	har	forespurgt	Chresten	Krog	om	nyt	havkajak	kursus	til	sommer.	
Næste	møde	29.	januar	kl.	20-21	hos	Angela.	
	
Ref.	Den	14.	jan	2019/Anne	

						


